
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 18. juli 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 128
Ministeren bedes oplyse, hvordan det kan være, at en ansøger, som har bedt om aktind-
sigt, kan konstatere, at der mangler aktering af indsendte bilag til ansøgningen.
Er der sket fejl i den konkrete sag, eller har ministeriet den procedure, at man ikke akterer 
alle indkomne dokumenter? Der henvises til IFU alm. del - bilag 121 (fortroligt).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susan Kronborg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susan.Kronborg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Marie Krarup
formand
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